
16.06.2020 

Til Sel kommune. 

Høringssvar fra klubb otta ungdomsskole 
 

 
Medlemmene har hatt tilstrekkelig anledning til å komme med innspill på høringsutkastet. 
Halvparten har valgt å komme med innspill, og av disse støtter et stort flertall 
kommunedirektørens forslag, inkludert de blanke stemmene.  

Klubben er opptatt av en framtidsrettet og bærekraftig skole for alle barn og unge i Sel 
kommune. Vi er også opptatt av at uteområdet vårt ved OUS blir utbedret for å sikre at alle 
får et godt uteområde. 

 

 

 

 

Utdanningsforbundet ved Otta ungdomsskole. 

 

 

 

 

 

 


